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Referat menighetsrådsmøte Nordre Hurum Sokn  

 

Tid: onsdag 6. november kl. 19.00-21.00 

Sted: Hurum kirkestue, Klokkarstua 

Tilstede: Ragnar Elverhøi, Roy Heien, Hildegunn Opstad (daglig leder), Bjørg Woie Berg, 

Gudmundur Sigurthorsson (via teams), Lise Nærø-Killingstad, Madelene Korsbøen (referent), 

Ellen Johanne Westbye 

 

MR Sak 60/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 

 

MR Sak 61/24 Årsplan for konfirmantene 2024-2025 

Vedtak: Årsplan godkjent.  

 

MR Sak 62/24 Utleiereglement  

Vedtak: Utleiereglement vedtas med de endringer som framkom i møtet. 

Presisering av endringer:  

Pris for rengjøring i leieavtalen økes til kr. 500,- 

Utleieavtale med nærmiljøforum økes til kr. 250,- per gang. 

Utleieavtale med Coro Angelico økes til kr. 1500,- per halvår. 

 

MR Sak 63/24 Åpen kirke sommeren 2025 og generelt  

Hvor ofte skal vi ha åpen kirke? Erfaringsdeling. Vi bør egentlig ha åpen kirke til faste tider 

flere ganger gjennom sommeren. Forslag å følge samme sesong og oppsett som i Holmsbu. 

Det kan være lurt at Kongsdelene og Hurum har åpen kirke til ulike dager. Markedsføring på 

flere arenaer; menighetsblad, Visit Hurum, oppslagstavler, Facebook grupper, mm. Det bør 

også trykkes opp brosjyrer som besøkende kan ta med seg. MR er avhengig av flere frivillige 

som kan hjelpe til for å kunne tilby flere tidspunkt for åpen kirke. 

Vedtak: Gudmundur undersøker med flere frivillige i Sætre. Roy undersøker med flere 

frivillige i Hurum. MR er enige om å bruke noen midler på å trykke opp brosjyrer. MR tar 

saken opp igjen i januar.  

 

MR Sak 64/24 Kommunikasjon – vurdere oppretting av Instagram-konto  

MR har tidligere drøftet om Kirken og MR bør nå ut med informasjon via flere plattformer og 

sosiale medier. Kirken er i dag på Facebook. En Instagram-konto kan kobles direkte til 

Facebook-kontoen som eksisterer i dag, slik at innlegg kan legges ut begge steder samtidig. 

Snapchat er også aktuell, og vi vet at majoriteten av dagens ungdom befinner seg der. Kristina 

(Røyken) er aktiv, og har god erfaring med det. Saken kan være aktuell å ta opp i 

diakoniutvalget. 

Vedtak: Bjørg setter opp et møte med Hege og Linda for å planlegge og drøfte hvordan dette 

kan organiseres hos oss. Saken tas opp igjen på neste MR-møte. 

 

MR Sak 65/24 Orienteringer 

A) Orientering v/Bjørg 

- Nytt kjøkken i Kongsdelene. Prosessen er i gang. 

- Julemarked på malerhjemmet i Sætre den 30.november.  

- 1.desember holdes det julemarked i Prestegårdsaleen. Kirken bidrar med åpen 

kirkestue og stand fra middagsklubben.  

- Mulig gjenåpning av Hurum kirke september 2025 

B) Orientering fra bygningsutvalget v/Roy 
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C) Orientering fra fellesrådet v/Lise 

D) Orientering fra soknepresten v/Ragnar 

E) Orientering om status Kirka vår v/Hildegunn 
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Utleieavtale med Coro Angelico økes til kr.1500,- per halvår. 
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flere ganger gjennom sommeren. Forslag å følge samme sesong og oppsett som i Holmsbu. 

Det kan være lurt at Kongsdelene og Hurum har åpen kirke til ulike dager. Markedsføring på 

flere arenaer; menighetsblad, Visit Hurum, oppslagstavler, Facebook grupper, mm. Det bør 

også trykkes opp brosjyrer som besøkende kan ta med seg. MR er avhengig av flere frivillige 

som kan hjelpe til for å kunne tilby flere tidspunkt for åpen kirke. 
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